

### 伯利恆宿舍高桌晚宴 23/3/2005

#### Bethlehem Hall High Table Dinner



主講嘉賓著名電台節目主持人陳海琪女士(右五)與宿生會代表及書院嘉賓合照。  
Ms Ocean Chan, famous DJ (fifth from right), posed a group photo with hostel student representatives and guests from college.

### 陳震夏宿舍高桌晚宴 28/3/2006

#### Chan Chun Ha Hostel High Table Dinner

嘉賓講者南華早報總編輯馮惠儀女士(左五)與同學分享有關傳媒工作的經驗。  
The guest speaker, Ms Fanny Fung, Editor of South China Morning Post (fifth from left) shared with student about professions in journalism.



### 院長會見學生會屬下組織領袖 7/4/2006

#### Head met Leaders of Student Organizations



院長馮國培教授頒發全年最佳學生團體獎予聯合書院扶輪青年服務團。  
Professor K P Fung, College Head, presenting 2005-2006 the Best Student Organization of the Year Award to United College Rotaract Club.

### 走讀生舍堂交職典禮 7/4/2006

#### Inauguration Ceremony of the New Cabinet of the Non-residential Halls



百全堂及秉芬堂新莊與一眾嘉賓合照。  
The new executive committees of the Pak Chuen Hall and the Ping Fan Hall posed a group photo with all guests.



院長馮國培教授與三十二個學生會屬下組織成員的代表茶聚，藉以增強書院與各學生組織的認識和聯繫。  
Professor K P Fung, College Head, met leaders of 32 student organizations of the College at a tea gathering. The activity helped in strengthening the communication and connection between the College and the student societies.

### 湯若望宿舍高桌晚宴 11/4/2006

#### Adam Schall Residence High Table Dinner



嘉賓講者中英劇團總監古天農先生暢談「笑看人生」。  
The guest speaker, Mr Ko Tin Lung, Artistic Director of the Chung Ying Theatre Company, shared his precious life experience with students.



嘉賓講者新城電台唱片騎師陳禮賢先生與宿生會幹事合照。  
The guest speaker, Mr Chan Lai Yin, DJ of Metro Broadcast, posed a group photo with the Resident Association of Adam Schall Residence.